



**WONDER
GARDEN**



A magical amusement park that will take you through a whole imaginative and whimsical experience. To keep you in wonder, it is made up of three different zones where you can go on unique rides, watch pink flamingos, and explore areas full of beautiful butterflies and exquisite trees.

مدينة ترفيهية ساحرة مكونة من ٣ مناطق مليئة بالمتعة، حيث يمكن لزوارها الاستمتاع بمشاهدة طيور الفلامنجو الساحرة، والفرشات الملونة والأشجار الخلابه في عالم أشبه ما يكون بالخيال!



+70

Rides And Experiences
لعبة وتجربة

2

Arcade Halls
صالات لألعاب الأركيد

15

Store
متجر

26

Restuarant
مطعم

+60

Roaming Acts & Stage Shows
عروض مسرحية ومتجولة



Flamingo Lake

FLAMINGO LAKE

NOV 13 2023

At Wonder Garden, your first sight is a stunning lake adorned by 50+ flamingos, symbolizing beauty, balance, grace, and harmony. The lake's artistic melodies captivate visitors, offering a magical blend of colors.



في وندر چاردن، أول ما تراه عند وصولك بحيرة مذهلة مُزينة بأكثر من 50 طائر من طيور الفلامنجو المعبرة عن الجمال والانسجام. تأسر الألحان الموسيقية مسامع الزوار، حيث تقدم مزيجًا سحريًا من الألوان والأصوات.



BLOOM

BLOOM

NOV 13 2023



Experience the breathtaking fusion between art and nature in the "Bloom" zone, where stunning flowers inspire art installations, and enjoy the famous giant wheel at the center of a vibrant world of color and beauty.

انغمس في عالم مليء بالحياة والطبيعة الساحرة في منطقة "بلوم"، حيث المجسمات الفنية المستوحاة من الأزهار والألوان، واستمتع بمشاهدة أجمل معالم المدينة من الأعلى في لعبة العجلة الدوارة.



Butterfly Garden

BUTTERFLY GARDEN

NOV 13 2023

The Butterfly Garden is a captivating area inspired by the enchanting beauty of butterflies in nature.



تعتبر حديقة الفراشات إحدى المناطق الساحرة في وندر جاردن، حيث أن جميع التصاميم مستوحاة من جمال الفراشات الخلابة.



BUTTERFLY HOUSE

NOV 13 2023



The butterfly house experience the first of its Kind in Riyadh Season in Wonder Garden hosts 1000+ butterflies of various species. Visitors can enjoy the garden, learn about butterflies, and take memorable photos.

تجربة بيت الفراشات هي الأولى من نوعها في موسم الرياض في وندر جاردن التي تستضيف أكثر من 1000 فراشة من مختلف الأنواع. يمكن للزوار الاستمتاع بالحديقة والتعرف على الفراشات والتقاط صور لا تنسى.



TREE ADVENTURE

NOV 13 2023

Experience a bone-chilling adventure in an area surrounded by giant trees and enjoy various rides, skill games, and a horror experience in a haunted farm.



استمتع بمغامرة حافلة بالحماس في منطقة محاطة بأشجار عملاقة،
واستمتع بجولات مختلفة وألعاب وتجربة رعب في مزرعة مسكونة!

المزرعة THE FARM

THE FARM

NOV 13 2023



Farmer William, lives inside his mysterious farm, isolated from people, while carrying out many experiments until he developed a poison from the plant extracts capable of destroying humanity.

المزارع وليام يعيش منعزلاً داخل مزرعته الغامضة التي يحسبها الجميع مزرعةً سياحية، لينشغل بصناعة سم خطير من مستخلصات النباتات قادر على تدمير البشرية!

TESTSTRECKE

ADVENTURE RIDES

NOV 13 2023

Attractions that feature high speeds and sharp turns to create an unforgettable rush of excitement and adrenaline to those who are brave enough to take them on.



ألعاب تتميز بسرعات عالية، ومنعطفات حادة، ولحظات لا تُنسى من الإثارة والأدرينالين. فقط لأصحاب القلوب الشجاعة!

FAMILY RIDES

NOV 13 2023

Engaging and entertaining attractions offering a wide range of experiences suitable for different ages and all members of the family.



الألعاب العائلية من الفعاليات المسلية التي تقدّم المتعة والمرح على شكل تجارب تناسب مختلف الأعمار وجميع أفراد الأسرة.

KIDS RIDES

NOV 13 2023

Delightful attractions designed specifically for young children to provide safe and enjoyable experience.



ألعاب الأطفال من التجارب المبهجة، والمصممة خصيصًا للأطفال الصغار، لتوفير تجربة آمنة وممتعة لهم.

SKILL GAMES

NOV 13 2023



Challenge your skills with our selection of skill games and demonstrate your accuracy to win Riyadh Season's fantastic prizes.

تحدي مهاراتك واستعرض دقة تركيزك مع مجموعة متنوعة من ألعاب المهارات لتكسب جوائز الموسم المتميزة.

ARCADE GAMES

NOV 13 2023

Arcade fans will enjoy their special halls that are suitable for everyone.



محببي ألعاب الأركيد سيستمتعون في صالات متنوعة مخصصة لهم تناسب كل العائلة.



ROAMING ACTS

NOV 13 2023

Musical roaming shows inspired by Wonder Garden, and the extraordinary musical floating parade.

عروض موسيقية متجولة بأزياء مستوحاة من وندر جاردن، وعروض العوامات الموسيقية المتميزة.





STAGE SHOWS

NOV 13 2023

Enjoyable stage interactive shows with friends and family.



عروض مسرحية تفاعلية ومتنوعة تناسب جميع أفراد العائلة والأصدقاء.